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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "13+1 kérdés a Covid járvánnyal kapcsolatban" 

Tisztelt Kásler Miniszter úr!

 

Tekintve, hogy immáron két éve tombol Magyarországon a Covid19 nevű vírus által okozott 
járvány amelyet Önök nem tudnak kezelni, az alábbi kérdéseket teszem fel:

 

1.       Ha a járvány elején napi öt halálos áldozat miatt lezárták hónapokra az országot, akkor most 
több mint napi 200 haláleset miatt miért nem?

 

2.       Miért engedték focimeccsek nézők általi látogatását, amikor a mozikat, koncerteket, 
fesztiválokat bezárták vagy nem adtak engedélyt a megszervezésükre.

 

3.       Miért engedélyezte a kormány a 2021. október 23 –i tömegrendezvények megtartását, mikor 
már biztosak lehettünk benne, hogy itt van a negyedik hullám?

 

4.       Hogyan történhettek milliárdos csalások, a lélegeztető gépek és a vakcinák beszerzésénél?

 

5.       Két évvel a járvány kitörése után a kormány miért nem alakított ki hatásos információs 



 
rendszert az állampolgárok tájékoztatására?

 

6.       Miért nem lehet tudni, hogy milyen arányban részesülnek kórházi vagy intenzív ellátásban 
oltottak és oltatlanok?

7.      Amennyiben oltott személyek igényelnek COVID19 fertőzés miatt kórházi illetve intenzív 
ellátást, ők milyen vakcinákkal vannak beoltva?

 

8.      Mikor emelik meg az Igen Szolidaritás által követelt legalább minimum nettó 350 ezer 
forintra a szakápolók bérét?

 

9.       2021 nyarán miért nem készültek fel a várható negyedik hullámra?

 

10.   Tervezik-e kötelezővé tenni a COVID elleni védőoltást?

 

11.   Miért nem tesznek valamit a szélsőjobboldali, oltásellenes uszítás ellen?

 

12.   Mi lesz azzal az 50.000 elmaradt műtétnek, tervezik-e, hogy ezeket soron kívül elvégzik?

 

13.   Felelősnek érzi-e magát az ellátás hiánya miatt bekövetkezett nem COVID19 megbetegedéstől 
származó halálesetek miatt?

 

+1: Mikor adja be a lemondását a kormányfőnek?

 

Várom válaszát!

Székely Sándor

független képviselő
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Tisztelt Kásler Miniszter úr! 

 

Tekintve, hogy immáron két éve tombol Magyarországon a Covid19 nevű vírus által okozott járvány, 

amelyet Önök nem tudnak kezelni, az alábbi kérdéseket teszem fel: 

 

1.       Ha a járvány elején napi öt halálos áldozat miatt lezárták hónapokra az országot, akkor most 

több mint napi 200 haláleset miatt miért nem? 

 

2.       Miért engedték focimeccsek nézők általi látogatását, amikor a mozikat, koncerteket, 

fesztiválokat bezárták vagy nem adtak engedélyt a megszervezésükre. 

 

3.       Miért engedélyezte a kormány a 2021. október 23 –i tömegrendezvények megtartását, mikor 

már biztosak lehettünk benne, hogy itt van a negyedik hullám? 

 

4.       Hogyan történhettek milliárdos csalások, a lélegeztető gépek és a vakcinák beszerzésénél? 

 

5.       Két évvel a járvány kitörése után a kormány miért nem alakított ki hatásos információs 

rendszert az állampolgárok tájékoztatására? 

 

6.       Miért nem lehet tudni, hogy milyen arányban részesülnek kórházi vagy intenzív ellátásban 

oltottak és oltatlanok? 

7.      Amennyiben oltott személyek igényelnek COVID19 fertőzés miatt kórházi illetve intenzív 

ellátást, ők milyen vakcinákkal vannak beoltva? 

 

8.      Mikor emelik meg az Igen Szolidaritás által követelt legalább minimum nettó 350 ezer forintra a 

szakápolók bérét? 

 

9.       2021 nyarán miért nem készültek fel a várható negyedik hullámra?  

 

10.   Tervezik-e kötelezővé tenni a COVID elleni védőoltást? 

 

11.   Miért nem tesznek valamit a szélsőjobboldali, oltásellenes uszítás ellen? 

 

12.   Mi lesz azzal az 50.000 elmaradt műtétnek, tervezik-e, hogy ezeket soron kívül elvégzik? 



 

13.   Felelősnek érzi-e magát az ellátás hiánya miatt bekövetkezett nem COVID19 megbetegedéstől 

származó halálesetek miatt? 

 

+1: Mikor adja be a lemondását a kormányfőnek? 

 

Várom válaszát! 

Székely Sándor 

független képviselő 


